
 

 

Verslag Algemene Leden Vergadering Energiecoöperatie Noordseveld (ECN)  

Datum:  woensdag 21 juni 2023 

Tijd: 20.00-22.00 uur 

Locatie:  Brinkhof te Norg 

Aanwezig (25 leden): Jan de Jong, Janny van der Heijden, Bouke vd Velde, Fokke de Jong,  

Vincent Vroom, Klaas Dolsma, Huib de Langen, Susanne Ton, Herman Cock, Martien Haasjes, 

Gerard Offringa, Otto Groenewold, Tjitte de Jong, Jan van Dijk, Cyriel Vandeursen, Albert 

van der Graaf, Tjitske Kind, Theo Sinnema, Nelly Nieuwenhuizen, Jeroen Niezen,  Dick Bruin, 

Henri Wolters, Greet Joosten, Klaas Koornstra, Clemens Kester. 

Afmeldingen van :  Geert Helder, Richard Ton, Frederik van Lookeren Campagne, Orm en 

Meike Heerkens, Sjouke Bakker, Ada Laverman, Paul Spoormans, Hans Barelds, Pieter 

Wittenberg, Wietze de Wind,  

 

1. Agenda vaststellen 

Voorzitter Jeroen Niezen opent de vergadering en heet allen van harte welkom op de 

ALV van ECN  

Verslag van de kascommissie wordt gemist op de agenda. 

Volgende keer zorgen voor microfoon in de zaal. 

 

2. Notulen ALV 29 november 2022  

Geen opmerkingen. 

Verslag conform goedgekeurd. 

 

3. Jaarrekening 2022 + inhoudelijk jaarverslag 2022 

Jaarrekening 2022 

Penningmeester Huib de Langen; begroting komt niet overeen met realisatie. We 

hebben minder gedaan dan verwacht en dus ook lagere kosten.  

Er is een uitgebreid jaarverslag van onze boekhouder. Het bestuur heeft het jaarverslag 

vastgesteld en aan de ALV in een vereenvoudigde, leesbare vorm voorgelegd.  

Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat de balans niet is meegezonden. Ook is de 

kas door omstandigheden nog niet gecontroleerd. Decharge kan pas na de kascontrole 

en goedkeurende verklaring plaatsvinden. Kascommissie bestaat uit: Reinier Bruil en 

Henk Schaddenhorst 

Er zijn nog een aantal vragen over de jaarrekening die door Huib worden beantwoord. 



Bestuur stelt voor om de vaststelling van de jaarrekening in de volgende ALV te 

agenderen, als alle stukken compleet zijn. 

 

Inhoudelijk jaarverslag 2022 

Jeroen geeft aan dat dit verslag ook voor vaststelling doorschuift naar ALV najaar 2023 

 

4. Bestuurswisseling 

Martien Haasjes, beoogd nieuw bestuurslid, stelt zichzelf voor. Martien gaat portefeuille 

communicatie doen. Er zal ook meer aandacht voor ledenactiviteiten komen. 

Er worden een aantal vragen gesteld aan Martien. 

De vergadering gaat akkoord met benoeming Martien Haasjes als nieuw bestuurslid. 

 

5. Stand van zaken projecten 

Korte presentaties  

Noordseveld op Rozen 

Klaas Dolsma geeft schets van geschiedenis en stand van zaken ronde de oprichting en 

de eerste jaren van deze zelfstandige energiecoöperatie, opgericht door ECN.  Samen 

met Zomerbad Peize bezit de coöperatie het Zonnepark Zomerbad Peize met 2x216 

panelen, waarvan ieder 216 bezit. 

Er zijn het afgelopen half jaar 2 ALV’s geweest, met als resultaat: 

 • Financiën en bedrijfsvoering inmiddels op orde  

• NoR blijft zelfstandig voortbestaan  

• Bestuur zal worden gevormd door bestuur ECN  

• Geen financiële bijdrage nodig, wellicht kortlopende lening ivm cashflow 

Klaas Dolsma legt aan de hand van een aantal vragen uit welke problemen er zijn 

overwonnen. Om de kwetsbaarheid en de hoeveelheid werk te verkleinen, is 

afgesproken dat het bestuur van ECN ook het bestuur van NoR zal gaan vormen, een 

vergelijkbare constructie als bij zonnepark Halo (al is dat een BV). 

Klaas ondersteunt het bestuur bij de uitvoering van NoR werkzaamheden. Het bestuur 

heeft daar grote waardering voor. Een accountant heeft de boeken gecontroleerd. 

Naar aanleiding van de discussie wordt voorgesteld om binnen ECN een Raad van 

Commissarissen op te richten. Het bestuur gaat zich daarop beraden. 

 

Projectbureau Energieke Buurten 

Jeroen; Het project Energieke Buurten is eind 2018 gestart. Het doel is om 

energiebesparing te bevorderen en om de mensen te helpen bij de warmtetransitie, 

waarin iedereen van het aardgas af moet. Het project is begonnen in Roderwolde en 

Norg west, daar kwam Peize Kortland bij. Ook groepen in Hullenveld en Vijfde Verloting 

worden inmiddels ondersteund. 

In de corona tijd is het project wat stil komen te liggen. Er zijn in die periode wel 

energiecoaches opgeleid en warmtescanners bij gekomen. 

Met gemeente is een samenwerkingsovereenkomst gesloten en wordt nu samen 

gewerkt in een (virtueel) projectbureau. Vanuit de gemeente werken daar nu 2,5 fte. 

Het projectbureau staat voor de uitvoering van de Warmtetransitievisie.  



De AVG is een lastig onderwerp om goed de resultaten te kunnen volgen. Wat je bereikt 

is lastig te meten. Er wordt al enige tijd gewerkt aan een klantvolgsysteem in Drenthe , 

in samenwerking met Drents Energie Loket.  

De coördinatie van vrijwilligers is de belangrijkste taak van ECN. 

Er wordt gewerkt aan drie wijkuitvoeringsplannen voor de Energieke Buurten, dit is een 

moeizaam proces.  

Groengas traject van een groep boeren loopt nu zonder bemoeienis van ECN. 

 

Zonnepark Zuidvelde 

De gemeente heeft omgevingsvergunningen verleend in maart 2023. Nu loopt de 

aanvraag voor een natuurvergunning bij de provincie. De volgende stap is SDE subsidie 

aanvragen. We blijven in gesprek met de 2 ontwikkelaars Chint en TPSolar; Onze inzet is 

om 50% eigendom in deze beide projecten te verwerven. Er ligt een intentie-

overeenkomst. Onze overeenkomst met Bronnen van Ons (projectontwikkelaar voor 

corporaties) is beëindigd. BvO trekt zich terug vanwege gebrek aan financiering. We 

komen daar in een volgende ALV op terug. 

 

6. Besteding overwinst HALO. 

Klaas licht toe dat de overwinst van Halo niet direct gebruikt worden. Dat komt omdat 

de overwinst pas in 2023 (afgelopen juni) is uitgekeerd, en pas in 2024 in de boeken 

verschijnt. Op dat moment kan de coöperatie bij de financiers van Halo goedkeuring 

vragen om de overwinst voor de doelen van de coöperatie in te zetten.  

De overwinst lijkt eenmalig te zijn geweest, de stroomprijs is intussen weer fors gedaald 

naar vlak boven het oude niveau. De opbrengsten van Halo komen daardoor weer terug 

op het oude niveau. 

 

Het bestuur gaat zich inspannen om zo snel mogelijk toestemming van de financiers te 

krijgen voor besteding van de overwinst. 

 

Voorstel besteding aan projecten. 

De vergadering stemt in met de besteding aan de projecten. Daarbij worden twee 

kanttekeningen gemaakt:  

Ten eerste wordt afgesproken dat het bestuur voldoende reserve houdt binnen de ECN 

begroting zolang geen zekerheid is over de mogelijkheden van besteding van de 

overwinst van Halo. 

Ten tweede zal in voorkomende gevallen duidelijker worden gecommuniceerd over 

uitgaven als de giften aan de voedsel- en kledingbank. De verwachting was dat dit eerst 

in de ALV zou terugkomen. 

Vanuit vergadering wordt opgemerkt dat het goed is dat bestuur geld heeft toegekend. 

 

7. Project Zon op Dak en statutenwijziging. 

7.1 projectvoorstel Zon op Dak  

7.2 voorstel statutenwijziging 

Wegens tijdgebrek wordt dit punt niet besproken. 



Na de zomer wordt project Zon op Dak besproken in een volgende ALV. 

 

8. Bijgestelde begroting 2023 icm besteding overwinst HALO 

De vergadering stemt in met de bijgestelde begroting. Daarbij wordt in acht genomen 

wat onder punt 6. Is afgesproken, namelijk dat eerst zekerheid moet worden verkregen 

over de benutting van de overwinst van Halo, alvorens te veel geld uit te geven. 

 

9. Rondvraag. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


